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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  21/02/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

            2) Υπουργό Εσωτερικών 

             

ΘΕΜΑ: « Δεν αποδίδουν τα δημοτικά τέλη στους Δήμους ανατολικής Αττικής 

εταιρείες παροχής ηλεκτρικής ενέργειας» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

         

Προσφάτως ο Δήμαρχος Κρωπίας γνωστοποίησε  ότι ορισμένες εταιρείες 

παροχής ηλεκτρικής ενέργειας δεν αποδίδουν, ως οφείλουν, τα δημοτικά τέλη 

στους Δήμους,  ή το πράττουν με υπέρμετρα μεγάλη καθυστέρηση. Το ίδιο 

επιβεβαίωσε και ο Δήμαρχος Ραφήνας σε συνέντευξη του στο ραδιόφωνο. 

 

Συγκεκριμένα ανέφερε ότι υπάρχουν συγκεκριμένες εταιρείες οι οποίες έχουν 

να αποδώσουν δημοτικά τέλη από το καλοκαίρι του 2020, πράγμα το οποίο 

στερεί από τα δημοτικά ταμεία περί τις τριακόσιες χιλιάδες (300.000) ευρώ.  

 

Αλγεινή εντύπωση ωστόσο προκαλεί το γεγονός ότι οι εταιρείες αυτές έχουν 

εισπράξει τα ποσοστά που αναλογούν στους καταναλωτές για τα δημοτικά τέλη, 

μέσω της εξόφλησης των λογαριασμών τους. 

 

Συνεπώς, παρόλο που οι πολίτες, μέσα στις καθημερινές οικονομικές δυσκολίες 

που αντιμετωπίζουν, καταβάλουν τα αναλογούντα δημοτικά τέλη στις εταιρείες 

παρχοής ηλεκτρικής ενέργειες, αυτές αγνοούν να τα αποδώσουν στους Δήμους 

με αποτέλεσμα να προκαλείται  οικονομική δυστοκία στα ταμεία των Δήμων. 

 

Βάσει των ανωτέρω,  

 

Ερωτώνται   οι Υπουργοί: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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1) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου οι εταιρείες αυτές να 

καταβάλουν τα δημοτικά τέλη στους Δήμους Ανατολικής Αττικής, χωρίς 

να οδηγηθούν οι Δήμοι σε δικαστικούς αγώνες ετών; 

2) Για ποιο λόγο οι εταιρείες αυτές δεν καταβάλουν ή καταβάλουν με 

τεράστια καθυστέρηση τα δημοτικά τέλη στους Δήμους, παρά το γεγονός 

ότι οι τιμές των ειδοποιητηρίων έχουν αυξηθεί και τα δημοτικά τέλη 

καταβάλλονται κανονικά από τους πολίτες; 

 

 

                                 Ο ερωτών Βουλευτής 

 

                             Αντώνιος Μυλωνάκης 




